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……………………………………… 
       RG 0052/ XLIII/ 2010 

 
P R O T O K Ó Ł   NR   XLIII/ 2010 

 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 30 września 2010 r. 
 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Mieście nad Wartą 
dokonał Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych gości. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodniczący poinformował, Ŝe obecnych jest 13 Radnych                           
stanowiąc niezbędne quorum do podjęcia uchwały. 
Punkt 3. Przyjęcie porządku obrad.  
W punkcie tym Przewodniczący odczytał następujący porządek obrad: 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski- w punkcie 
tym Przewodniczący prosił o zwolnienie z obowiązku odczytania protokołu, radni nie 
zgłaszali sprzeciwu w związku z powyŜszym Pan Przewodniczący przeszedł do punktu 
kolejnego. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Omówienie sprawozdania z wykonania budŜetu za I półrocze 2010 r. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy miejscowości Nowe 
Miasto nad Wartą. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zniesieni imienia Szkoły Podstawowej w Boguszynie. 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Wartą do 
Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej. 
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości połoŜonych w Klęce. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą. 
Punkt 14.  
Przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok. 
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Punkt 15.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Średzkiego na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej na 3679P 
Boguszyn-Panienka. 
Punkt 16.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zobowiązania przez gminę na świadczenie usługi 
oświetleniowej w gminie Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 17.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 18.  
Sprawy bieŜące. 
Punkt 19.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 20. 
Zamknięcie sesji. 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Przewodniczący informował, iŜ zgodnie z planem odbywały się kolejne dyŜury, na 
których pojawia się coraz mniej mieszkańców. Ponadto dziękował, Ŝe zaproszenia na zebrania 
odbywające się w miesiącu wrześniu  w sprawie funduszu sołeckiego. Przewodniczący dodał, 
Ŝe jest pod wraŜeniem zaangaŜowania mieszkańców względem funduszu sołeckiego. 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Aleksander Podemski- Wójt Gminy informował, Ŝe w okresie od ostatniej sesji 
odbyło się sporo wydarzeń, a mianowicie odbyły się doŜynki gminne w sołectwie Chocicza, 
impreza mimo kiepskiej pogody udała się. Ponadto pan Wójt informował, Ŝe odbyło się 
spotkanie z przedstawicielami Gminy niemieckiej, dziękował tym samym radnym za 
reprezentowanie rady. Pan Podemski mówił równieŜ o przystąpieniu Gminy do porozumienia 
z gmina Jarocin, porozumienie dot. duŜego przedsięwzięcia spraw związanych ze śmieciami. 
Pan Wójt informował takŜe o prowadzonych rozmowach dotyczących przekazania budynków 
kolejowych oraz dróg na rzecz majątku Gminy. Wójt wspominał równieŜ o zamiarze 
modernizacji odcinka drogi w Szypłowie, oraz o zamiarze przesunięcia słupa energetycznego, 
o co wnioskował radny Mroziński.  
Ad 7) Omówienie sprawozdania z wykonania budŜetu za I półrocze 2010 r. 
 Sprawozdanie zostało omówione przez Panią ElŜbietę Mnich- Skarbnika Gminy. Pani 
Skarbnik informowała iŜ budŜet Gminy Nowe Miasto nad Wartą na dzień 30 czerwca 2010 r. 
został zaplanowany po stronie dochodów na kwotę 25 584 157,41 zł z tego dochody bieŜące 
w kwocie 24 964 637,41 zł, dochody majątkowe w kwocie 679 520,00 zł. Natomiast po 
stronie wydatków na kwotę 33 794 192,54 zł, z tego wydatki bieŜące w kwocie 24 408 108,52 
zł, wydatki majątkowe w kwocie 9 386 084,02 zł. Pani Mnich zawiadomiła, Ŝe deficyt 
budŜetowy wynosi 8 210 035,13 zł, a nadwyŜka z lat ubiegłych na dzień 31 grudnia 2009 r. 
wyniosła 1 415 072,34 zł. W okresie I półrocza 2010 r. dochody Gminy zostały wykonane               
w kwocie 13 321 306,69 zł tj. 52,07 % załoŜonego planu, natomiast wydatki w kwocie 
12 613 577,24 zł tj. 37,32 % załoŜonego planu. Wykonane dochody były zatem większe od 
wykonanych wydatków o kwotę 707 729,45 zł. W związku z powyŜszym nadwyŜka 
budŜetowa z lat ubiegłych wprowadzona do budŜetu na pokrycie planowanego deficytu 
budŜetowego nie została wykorzystana.  
 Pani Skarbnik informowała równieŜ, Ŝe Gminny Ośrodek Kultury otrzymał za                     
I półrocze 2010 r. dotację podmiotową z budŜetu Gminy w wysokości 158 931,00 zł, 
przychód własny za I półrocze osiągnął kwotę 8 031, 19 zł. Z poprzedniego roku na rachunku 
bankowym pozostało 1 237,61 zł. Łącznie GOK w I półroczu 2010 r. dysponował środkami    
w wysokości 168 199,80 zł. Wykonana została kwota łączna 146 911, 28 zł w tym z dotacji 
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podmiotowej 137 642,48 zł i 9 268,80 zł własnych środków. Na koniec I półrocza 2010 r.               
na rachunku bankowym pozostało 21 288,52 zł.  
 Na zakończenie pani ElŜbieta Mnich przedstawiła sprawozdania z wykonania budŜetu 
za I półrocze 2010 r. Biblioteki Publicznej. W I półroczu wykonano dochody w kwocie 
139 443,32 zł tj. 49,97 % załoŜonego planu, w tym dotacja z budŜetu Gminy 138 529,00 zł. 
Biblioteka wypracowała 9114,32 zł, a z poprzedniego roku na rachunku bankowym pozostało 
255,77 zł. W pierwszym półroczu 2010 r. wydatkowano łącznie 134 708,07 zł co stanowi 
48,23 % załoŜonego planu biblioteki. Dochody własne wykonano w 45,72 %. Pani skarbnik 
dodała, ze biblioteka nie posiada Ŝadnych zobowiązań wymagalnych oraz nie wystąpiły 
zaległości w dochodach realizowanych przez bibliotekę.  
Po omówieniu sprawozdania Przewodniczący zaproponował podjęcie dyskusji na temat 
wykonania budŜetu za I półrocze. 

• Głos zabrał radny Mroziński Marek, który zwrócił się z pytaniem czy 
zaległości w opłacie za wodę sukcesywnie wzrastają czy utrzymują się na stałym 
poziomie.  

W odpowiedzi pani Skarbnik informowała radnego, Ŝe koszty te ulegają ciągłym 
wahaniom.  

Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy miejscowości 
Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 13 radnych. 

� Uchwała Nr XLIII/ 258 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie zniesieni imienia Szkoły Podstawowej w Boguszynie. 
 Projekt uchwały, wniosek oraz opinię pani Dyrektor, Rady Pedagogicznej,                     
Rady Rodziców, Samorządu Uczniowskiego odczytał Przewodniczący, informując,                      
Ŝe procedury ze strony Szkoły zostały w całości zachowane. 

• Głos zabrała radna Alicja Kryszak która zwróciła się z pytaniem czy szkoła 
wie juŜ jakie nowe imię nada placówce. 

• W odpowiedzi pani Dyrektor Szkoły Podstawowej informował, Ŝe ma                      
w planach nadanie nowego imienia, jednakŜe, chce aby inicjatywa wyszła ze 
strony uczniów i rady rodziców, aby wybrali imię ponadczasowe, dostępne               
dla dzieci i nauczycieli.  

• Kolejno radna Zofia Kędziora wyraziła zdanie, Ŝe naleŜałoby się zastanowić 
czy jest sens nadawania nowego imienia Szkoły, gdyŜ obecna sytuacja moŜe 
powtórzyć się za kilka lat poniewaŜ znowu szkoła uzna, Ŝe imię jest nie na 
czasie. Zdanie radnej podzielił radny Feliks Stratyński. 

• Pani Dyrektor wyjaśniała, Ŝe szkoła jest placówką autonomiczna, niezaleŜną,                
i rola Dyrektora jest na poziomie reprezentowania woli uczniów i rodziców, 
szkoła w chwili obecnej nie potępia patrona, chce znieść imię Marcina 
Kasprzaka gdyŜ praca nauczycieli z uczniami na tle pogłębiania wiedzy o tej 
osobie jest trudna. GdyŜ cięŜko jest przekazać 6-latkowi kim był, Marcin 
Kasprzak. Ponadto pani Dyrektor zapewniała, Ŝe nadanie nowego imienia na 
pewno nie będzie się wiązało z kosztami dodatkowymi w budŜecie Gminy, 
poniewaŜ szkoła jest w stanie zapracować sobie na nowy sztandar, natomiast 
na pieczątkach nie widnieje imię szkoły jest tylko „Szkoła Podstawowa                     
w Boguszynie”.  

 W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący zaproponował głosowanie               
za podjęciem uchwały. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 13 radnych, 0 głosów 
przeciwnych, 0 wstrzymujących.  

� Uchwała Nr XLIII/ 259 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Wartą                
do Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 13 radnych. 

� Uchwała Nr XLIII/ 260 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości połoŜonych w Klęce. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 12 radnych, 0 głosów 
wstrzymujących, 1 głos przeciwny. 

� Uchwała Nr XLIII/ 261 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 11 radnych, 2 głosy 
wstrzymujące, 0 głosów przeciwnych. 

� Uchwała Nr XLIII/ 262 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 11 radnych, 2 głosy 
wstrzymujące, 0 głosów przeciwnych. 

� Uchwała Nr XLIII/ 263 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 14) Przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 13 radnych. 

� Uchwała Nr XLIII/ 254 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 15) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Średzkiego na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej na 3679P Boguszyn-Panienka. 
 Projekt uchwały omówiła pani ElŜbieta Mnich-Skarbnik Gminy, w związku z brakiem 
pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 13 
radnych. 

� Uchwała Nr XLIII/ 265 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 16) Przyjęcie uchwały w sprawie zobowiązania przez gminę na świadczenie usługi 
oświetleniowej w gminie Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały omówił pan Wójt, w związku z brakiem pytań, Przewodniczący 
zarządził głosowanie. „Za” podjęciem uchwały  opowiedziało się 6 radnych, 7 głosów 
wstrzymujących, 0 głosów przeciwnych. 

� Uchwała nie została przyjęta, nie otrzymano bezwzględnej większości głosów za 
podjęciem uchwały. 

Ad 17) Interpelacje Radnych.  
 W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego. 
Ad 18-19) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 

� Głos zabrał sołtys wsi Chocicza pan Wincenty Pawelczyk, informował,                              
Ŝe uczestniczył w spotkaniu w pałacu prezydenckim dn. 24 września br. gdzie 
przewodniczący rad powiatu informowali prezydenta, Ŝe jeŜeli nie zapanuje nad 
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decyzjami rządu to zaczynają robić się kłopoty w samorządach które nie podołają 
zadaniom nakładanym na nie, proszono aby za decyzjami pojawiały się równieŜ 
pieniądze na ich realizację. 

� Pan Leon Figaj, sołtys wsi Chromiec zgłaszał iŜ na drodze Świętomirze- Chromiec, 
oraz na drodze powiatowej do Kruczyna są ogromne dziury, które stanowią 
zagroŜenie dla ruchu drogowego. 

� Sołtys wsi Rogusko pan Henryk Prochownik, dziękował Wójtowi, Radnym, Sołtysom 
za zaangaŜowanie i pomoc w zbiórce dla powodzian, prosząc jednocześnie o wsparcie 
przy zakupie wapna na odkwaszenie gleby.  

� Pan Krzysztof Kujawa informował, Ŝe potrzeba ok. 40 tys. zł, JednakŜe Radny 
zwracał się do pana Mariana Walkiewicza jako do Izby Rolniczej o pomoc. Radny 
sugerował, Ŝe sprawę moŜna rozwiązać, jeŜeli radny Walkiewicz zwróci się do Urzędu 
Marszałkowskiego o dotację. 

� Pan Marian Walkiewicz informował, Ŝe w miesiącu czerwcu wystąpił o dotację na 
zakup wapna, na dzień dzisiejszy odpowiedzi jeszcze nie uzyskano, ale wniosek 
zostanie ponowiony.  

� Radny Ratajczak pytał, czy jest moŜliwym aby zając się sprawa numeracji budynków.  
� Pan wójt informował radnego, Ŝe realizacja takiego przedsięwzięcia jest moŜliwa,                

ale to kosztuje, naleŜy teŜ się zastanowić od jakiej miejscowości zacząć poniewaŜ                    
w gm. Nowe Miasto jest ich sporo.  

� Radny Mroziki pytał, czy będzie zgodnie z planem przekładany dach na jednym                   
z domów w Klęce. 

� Pan Wójt zawiadomił, Ŝe sprawa na razie stanęła gdyŜ kwota zaplanowana na ten cel 
jest niewystarczająca.  

� Sołtys wsi Boguszyn, pan Jan Motyl zwrócił się o złoŜenie pisma z urzędu jako Wójt 
Gminy do Komisji Ruchu Drogowego o przeznaczenie chodnika w Boguszynie dla 
rowerzystów. 

� Radny Tomaszewski pytał, czy droga z Dębna prowadząca na Franciszków jest drogą 
gminną gdyŜ są tam rozrośnięte krzaki- wymagają juŜ podcięcia.  

Ad 20) Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki  

o godzinie 18:00 zamknął XLIII Sesję Rady Gminy.  
 
 
Protokółowała:       Zatwierdził:    
Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 
mgr Julita Ciarcińska-Wachowiak              /-/ Janusz Janicki   
 
 
 


